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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen hatással van a paradicsomimport a hazai paradicsomtermeszt ő
gazdák helyzetére?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon a szabadföldi paradicsom term őterülete az utóbbi években
drámai módon, az utóbbi évtizedet figyelembe véve közel tizedére csökkent le .
Ezzel párhuzamosan az import paradicsom aránya folyamatosan n ő a piacokon .

Kérdezem Miniszter urat :

- Milyen arányban növekszik a paradicsomimport szerepe a magyar
piacokon a hazai szabadföldi paradicsom term őterületének csökkenése
következtében?

- Mely országok importálnak jelentősebb mennyiségben paradicsomot a
hazai piacokra?
Milyen hatással van a paradicsomimport a hazai paradicsomtermesztő
gazdák helyzetére?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010 . január 5 .
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